

國立清華大學跨院國際博士班學位學程
指導教授/共同指導教授確認書
International Intercollegiate PhD Program
Advisor/Co-Advisor Confirm Form

學生基本資訊 Student Information	
入學學期 Enroll Year _____學年度 Academic Year	☐ 春季班 Spring Semester ☐ 秋季班 Autumn Semester
學生姓名 Student Name	
學生學號 NTHU ID Number	
手機 Cellphone	
電子郵件 email	

學生本人☐無雙重學籍 或☐有雙重學籍情況，已依時程規定提出申請

I am: Not double registered / I am double-registered, and the application has been submitted on schedule.

指導教授資訊 Advisor Information	
(主要)指導教授姓名 Advisor Name	
(主要)指導教授所屬系所 Advisor's Department	
共同指導教授 Co-advisor's Name	如無則免簽
共同指導教授所屬系所 Co-advisor's Department	如無則免簽

請詳讀下頁指導教授須知，同意無異議並願意擔任該生之指導教授後請簽章

Please read the notice for advisors on the page below. If you have no objections and are willing to be this student's advisor, please sign.

指導教授簽名_____ 日期 ____年 ____月 ____日
Advisor's Signature Date Year Month Day

共同指導教授簽名_____ 日期 ____年 ____月 ____日
Co-advisor's Signature Date Year Month Day

以上文件需全部完成簽名並送至學程辦公室登記始完成程序

Once student confirmed Advisor/Co-Advisor, please sign and have the Advisor/Co-Advisor sign below. The form should be submitted by the advisor to the program office to complete the confirmation process.

學程辦公室收件日 ____年 ____月 ____日

指導教授須知

Notice for Advisors

1. 跨院學程在學制設計上強調以跨領域為教育核心，因此給予十分彈性之修業機制，除少數必修課程外，其餘課程請指導教授與學生共同規劃。每學期需向辦公室繳交修課確認單，以便指導教授充分了解學生學習情況。

The iPHD program emphasizes interdisciplinary study as the core of education in the academic system design, so a very flexible study mechanism is provided. Apart from a small number of required classes, the remaining courses must be planned jointly by the advisor and the student. The student must submit a course confirmation form to the office each semester, so that the advisor can be aware of the student's learning situation.

2. 學生畢業後所領取之學位為指導教授所屬主聘或合聘學院之學位，故學生之論文研究領域需與指導教授所屬專業領域具高度相關性。

The diploma will be awarded by the principal or jointly appointed college that his/her research advisor belongs to. Therefore, the research field of the student must be highly related to the professional field of the advisor.

3. 學生發表期刊論文仍需以跨院學程名義發表，中文：國立清華大學跨院國際博士班學位學程，英文：International Intercollegiate Ph.D. Program, National Tsing Hua University。如有需要可同時加掛指導教授研究室名稱。

Students who publish their paper in an academic journal must still note the affiliation in iPhD program: Chinese Name: 國立清華大學跨院國際博士班學位學程

English name: International Intercollegiate Ph.D. Program, National Tsing Hua University

If necessary, you may also include the name of the supervisor's laboratory.

4. 學生所屬單位為跨院學程，一切修業相關規定須跨院學程規定辦理。

Student status is in iPHD program; all academic requirements must be handled in accordance with iPHD program regulations

5. 如需更換指導教授，則另依跨院學程更換指導教授同意書辦理。

If student need to change advisor, it will be handled according to the form of application for changing Research Advisor.

6. 如有任何疑義，請務必向學程辦公室確認。

Please direct all questions and concerns to the iPHD program office.